

**MENAIK TARAF LONGKANG DAN KERJA BERKAITAN DI
KAMPUNG MASJID, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Kerja - kerja pembersihan longkang lama yang runtuh, semak samun dan dibuang ke tempat yang diluluskan oleh pegawai penguasa.</p>	H/pukal	H/Pukal		
3	<p>Bekal dan pasang longkang dari jenis U shape saiz 600mm x 600mm termasuk kerja penyambungan simen.</p>	M	218		
4	<p>Kerja - kerja membina ikatan bata saiz 225mm di kiri dan kanan longkang beralaskan konkrit sebagai asas dan dilepa licin serta di buat lubang saluran air hujan jarak 3 m setiap satu.(bata tanah liat)</p>	M2	130		
5	<p>Kerja - kerja membina penahan 'Camping beam' jarak 2m setiap satu.</p>	No	20		
6	<p>Kerja - kerja membina sum dari ikatan bata tanah liat saiz 2.0L x 5.5Px1.5T.</p>	No	3		
7	<p>Kerja - kerja Menambak tanah merah bagi meratakan kawasan tapak kerja.</p>	M3	60		
8	<p>kerja - kerja menanggal pagar dan menghampar pagar baru jenis berlian hijau 3.0mm tebal bersalut PVC dengan jejaring berukuran 50mm berbentuk berlian. termasuk segala kerja yang berkaitan.</p>	M2	450		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
9	<p style="text-align: center;">Jumlah Dari Belakang</p> <p>Melantik jurukur tanah yang bertauliah bagi penandaan sempadan tanah termasuk menyediakan lukisan seperti terbina jajaran longkang.</p>	H/pukal	H/Pukal		
10	<p>Kerja - kerja menebang pokok termasuk kos jentera, lori pengangkut dan pekerja dan membuang segala sisa tebang pokok ketempat yang diluluskan oleh pegawai penguasa, ukur lilit pokok adalah seperti berikut:-</p> <p>i) ukur lilit batang pokok melebihi 1800mm dan tidak melebihi 2400 mm.</p>	No	10		
	Muka Surat 2/2	Jumlah Keseluruhan			